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 كتب هندسة السلامة والصحة المهنية مكتبة كتب الهندسة والتكنولوجيا
هندسة السلامة هي تخصص هندسي يضمن أن الأنظمة الهندسية توفر مستويات مقبولة من الأمان. وهي مرتبطة بقوة بالهندسة الصناعية / هندسة النظم وهندسة سلامة النظام الفرعي. تؤكد هندسة السلامة أن النظام الحيوي للحياة يتصرف حسب الحاجة ، حتى عندما تفشل المكونات.

Safety engineering is an engineering discipline which assures that engineered systems provide acceptable levels of safety. It is strongly related to industrial engineering/systems engineering, and the subset system safety engineering. Safety engineering assures that a life-critical system behaves as needed, even when components fail.


وهي علم مهم جدا يهدف إلى حماية العاملين بالمصانع ومنشآت العمل من الحوادث المحتملة التي قد تسبب بإصابات للعامل أو وفاة لاقدر الله وأيضاً أضرار أو تلفيات لممتلكات المنشأة.

It is a very important science that aims to protect workers in factories and work facilities from possible accidents that may cause worker injuries or death God forbid and also damage or damage to property of the facility.


وهذا العلم يترسخ بعدة معايير واشتراطات يجب إتباعها للحفاظ على سلامتنا وسلامة من حولنا .. وكما يقال السلامة للجميع فيقصد هنا أنها مسؤولية الجميع وتكاتفهم ليعيشوا في بيئة عمل آمنة ومطمئنة.

This science is rooted in several criteria and conditions that must be followed to preserve our safety and the safety of those around us. As safety is said to everyone, here it is meant that it is everyone's responsibility and their commitment to live in a safe and secure working environment.
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